



## عبدالله محمد دهان

المدير التنفيذي لإدارة المخاطر

### Abdallah Dahhan

Director of Risk Management

Mr. Abdallah Aldahhan is the Director of Risk Management and is responsible for implementing the Risk Management framework and continuously monitoring approved risk levels.

Mr. Abdallah has more than 16 years of experience in financing, fintech, and Risk Management. He worked as an Auto Lease Risk Manager at The National Commercial Bank, Risk Manager at Tajeer Finance Company, as Head of Risk Management at Dar Al-Etiman Al-Saudi, and as Head of Risk Management at Tamam Fintech Company.

Mr. Abdallah has a Master's degree in Business Administration from Al-Faisal University and professional certificates from the International Academy of Business and Financial Management, which are the Certified Risk Management Specialist certificate and the Certified Operational Risk Professional certificate.

Abdul Latif Jameel United Finance is a closed joint stock company, with a capital of SAR 1,000 million paid in full. Licensed to engage in financial leasing, productive assets financing, consumer finance and real estate financing from the Saudi Central Bank, and to provide multiple financing options for individuals and SMEs including but not limited to: Cash finance, automobiles, heavy equipment, household and electronic appliances, in addition to financing the property through various financing solutions approved by the company's legitimate committee such as: financial lease, murabaha, securities

The company pays special attention to supporting entrepreneurs through the Bab Rizk Jameel Finance Programs, and also seeks to be the top financing destination for SMEs.

يشغل الأستاذ/ عبدالله الدهان منصب المدير التنفيذي لإدارة المخاطر وهو المسؤول الأول عن تطبيق إطار عمل إدارة المخاطر وكذلك المراقبة المستمرة لمستويات المخاطر المعتمدة.

يتمتع الأستاذ/ عبد الله بخبرة مهنية تزيد عن ١٦ عاماً في قطاع التمويل والتقنية المالية ومجال إدارة المخاطر داخل المملكة، حيث شغل منصب مدير مخاطر التمويل التاجيري لدى البنك الأهلي التجاري وكذلك مدير المخاطر في شركة تأجير للتمويل ورئيساً لإدارة المخاطر في شركة دار الائتمان السعودي وكذلك شغل منصب رئيس إدارة المخاطر في شركة تمام للتمويل بالتقنية.

حصل الأستاذ/ عبدالله على شهادة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة الفيصل، وكذلك على شهادات مهنية من الأكاديمية الدولية للأعمال والإدارة المالية وهي شهادة أخصائي معتمد في المخاطر المؤسسية وكذلك شهادة محترف معتمد في المخاطر التشغيلية.

شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل هي شركة مساهمة مقفلة، يبلغ رأس مالها ١٠٠٠ مليون ريال مدفوعة بالكامل. مرخص لها بالعمل في نشاط الإيجار التمويلي وتمويل الأصول الانتاجية والتمويل الاستهلاكي وتمويل العقار من البنك المركزي السعودي، وتعمل على توفير خيارات تمويل متعددة للأفراد و المنشآت الصغيرة والمتوسطة تشمل على سبيل المثال لا الحصر: التمويل النقدي، السيارات بأنواعها، المعدات الثقيلة، الأجهزة المنزلية والالكترونية، بالإضافة إلى تمويل العقار من خلال حلول تمويلية متنوعة تم اعتمادها من اللجنة الشرعية بالشركة مثل: الإيجار التمويلي، المرابحة، التورق.

وتولي الشركة اهتماماً خاصاً بدعم رواد الأعمال من خلال برامج باب رزق جميل للتمويل، كما تسعى لأن تكون الوجهة التمويلية الأولى للمنشآت الصغيرة والمتوسطة..